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Justerande 
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Enligt bifogad närvarolista 

Lotta Ljungberg 

Fredrik Zethrasus 

Mathias Lindow (FP) 

Lotta Ljungbei 
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Närvarolista 

Parti Ledamöter Närvarande 

FP Mathias Lindow, ordförande X 
M Christina Funhammar, v. ordförande X 
FP Sven Hugosson X 
MP Bo Lundin X 

Representanter föreningar/byalag 
Marianne Österman, Örsö byalag X 
Johan Pedersén, Södra Ljusterö X 
Jenny Findahl, Östra Lagnö byalag X 
Ville Öhman, Husarö-Särsö-Finnhamn -
Urban Baudin, Ljusterö Företagarförening X 
Thomas Johansson, MSIF X 
Lotta Ljungberg, Ingmarsö byalag X 

Övriga närvarande Funktion 
Fredrik Zethrasus Sekreterare 

iR 
justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § I 

Mötets öppnande och val av justerare 

Skärgårdsrådets beslut 

Skärgårdsrådet utser Lotta Ljungberg till justerare. 

Sammanfattning 

Ordföranden föreslär att Lotta Ljungberg utses till justerare. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR. § 2 

Fastställande av dagordning 

Skärgårdsrådets beslut 

1. Dagordningen fastställs med ändring enligt nedan samt tillägg till frågorna under punkten 
"Övriga frågor". 

2. Ordföranden tackar för informationen från de olika föreningarna/byalagen i Skärgårdsrådet. 

Sammanfattning 

Punkten "Rapport från öarna" flyttas upp till punkten "Fastställande av dagordning" och 
punkten "Rapport från Regionala Skärgårdsrådet" dras ur dagordningen 

Till punkten Övriga frågor anmäls följande frågor: 

Mathias Lindow (FP) anmäler: 
- Nästa sammanträde för Skärgårdsrådet. 

Thomas Johansson anmäler: 
-Aktivitetslista för Skärgårdsrådet Österåkers kommun. 

Johan Pedersén anmäler: 
- Skyltning. 
- Rännor. 

Lotta Ljungberg anmäler: 
- Helgtrafik. 

Urban Baudin anmäler: 
- Gång- och cykelväg. 
- Besök av Skärgårdsstiftelsens VD. 

k 
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 3 

Godkännande av föregående protokoll 

Skärgårdsrådets beslut 

Protokoll daterat 2014-11-19 godkänns med följande justeringar; representant från (S) är Per-
Oskar Eriksson. 

Sammanfattning 

Godkännande av föregående protokoll daterat 2014-11-19 . 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 4 

Belysta enslinjen 

Skärgårdsrådets beslut 

Ordföranden undersöker frågan med Thomas Törnros, skärgårdshandläggare, för vidare 
hantering. 

Sammanfattning 

Sven Hugosson (FP) lyfter frågan om belyst enslinje. 

Svar från Thomas Törnros, skärgårdshandläggare: 
"Jag har pratat med Catherine Andersson (projektledare för muddringen I Asättra) och hon 
säger att: 
En enslinje är beställd och kommer att sättas upp, belysning till denna är inte beställd. 
Diskutera det på skärgårdsrådets möte, om det behövs belysning till enslinjen så får vi titta på 
vad det kan kosta. 
(Efter önskemål från båtägare har vi diskuterat att bättra på belysningen i Asättra Hamn, sa 
möjligheten att belysa enslinjen finns.) 
Radarreflektorer finns redan på de utsatta prickarna.". 

Justerandés signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 5 

Skärgårdsrådets visioner 

Skärgårdsrådets beslut 

Skärgårdsrådet träffas fredagen den 13 mars, kl. 08.30, för att arbeta med Skärgårdsrådets 
visioner. 

Sammanfattning 

Fråga från Bo Lundin (MP) om behovet att skriva om Skärgårdsrådets visioner kopplat till mål 
och aktiviteter för den nya mandatperioden. 

Ordföranden föreslår fredagen den 13 mars, kl. 08.30 som dag för visionsarbete. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 6 

Underhållet från Armada av förskola/skola på Ljusterö 

Skärgårdsrådets beslut 

Ordföranden tar med sig frågan tillbaka till Armada Fastighets AB. 

Sammanfattning 

Jenny Findahl har lyft frågan om det yttre underhållet från Armadas sida när det gäller 
förskolan och skolan på Ljusterö. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 7 

Skolmaten, en större del närproducerad 

Skärgårdsrådets beslut 

Ordföranden tar med sig frågan för att undersöka möjligheterna till mer närproducerad mat 
och återkommer med svar. 

Sammanfattning 

Jenny Findahl har lyft frågan om skolmaten och möjligheten att ha en större del 
närproducerad. 

Ordföranden svarar att i Alliansöverenskommelsen finns en punkt som behandlar ekologisk 
mat samt möjligheten till att inrätta fler tillagningskök där så är möjligt. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 8 

Ansökan om förbud mot brytande av isränna genom Staveström 

Skärgårdsrådets beslut 

Informationen noteras till minnesanteckningarna. 

Sammanfattning 

Sjöfarsverket har i ärendet "Ansökan om förbud mot brytande av isränna genom Staveström, 
Österåkers kommun" valt att avslå ansökan. 

Marianne Österman, Örsa byalag, informerar Skärgårdsrådet att motiveringen till 
Sjöfartsverket beslut innehåller många felaktigheter och därför kommer beslutet att 
överklagas. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 9 

Laddning av båtkort 

Skärgårdsrådets beslut 

Informationen noteras till minnesanteckningarna. 

Sammanfattning 

Lotta Ljungberg lyfter frågan om laddning av båtkort. 

Svar från Thomas Törnros, skärgårdshandläggare; 
"Svar från Viveka Birgersdotter, SLL, den 18 november 2014: 
"Båtkortet håller på att fasas ut till förmån för access-kortet. Ett totalt säljstopp för båtkortet 
kommer att troligen att ske under Q1 2014 och då kommer accesskortet att kunna laddas med 
biljett motsvarande båtkortet dvs inkl rabatten. Bägge korten kan fn laddas på fartygen. 
Om du funderar över Ö-korten så kan resenären under tiden 14-12-01—15-04-30 ladda det på 
de flesta fartyg.". 
Det finns även följande att läsa pa internet: 
http://www.waxholmsbolaget.se/om-waxholmsbolaget/nyheter/nyheter/artikel/batkortet/ 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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SGR § 10 

Övriga frågor 

Skärgårdsrådets beslut 

1. Skärgårdsrådets nästa möte är fredagen den 13 mars, kl. 08.30, lokal Turistbyrån. 

2. Övriga frågor noteras till minnesanteckningarna. 

Sammanfattning 
Mathias Lindow (FP) anmäler: 
- Nästa sammanträdestid för Skärgårdsrådet: 
Svar: Skärgårdsrådet sammanträder fredag den 13 mars, kl. 08.30, för visionsarbete. 

- Ha kartor över skärgården tillgängliga vid Skärgårdsrådens möten. 

- Alla representanter ska lämna in sin representation från sin förening/organisation så 
Skärgårdsrådet vet att rätt person sitter 

Thomas Johansson anmäler: 
-Aktivitetslista Skärgårdsrådet Österåkers kommun med följande punkter: 
A. Helgtrafik till/från Öarna till vårt kommuncentra? 
Svar: Tomas Johansson skickar en jämförelselista av turtätheten i skärgårdskommunerna till 
ordföranden. 

B. Skyltning i Asättra med turlista och livboj 
Svar: Ordföranden pratar med Thomas Törnros, skärgårdshandläggare, om livboj till Asättra 
och Örsö. 

C. Status Bredband, vad är klart, vad är på G? 
Svar: Ordföranden lyfter frågan till rätt nivå, dvs. ÖSAB. 

D. Lokalt odlad mat i skolan. 
Svar: Frågan lyftes tidigare på dagordningen. 

E. Skolutflykter till skärgården exvis Finnhamns Aventyrsbana 
Svar: Frågan stryks från aktivitetslistan. 

F. Kommande sophantering på öarna och hur tänker man på det rörliga friluftslivet? 
Svar: Frågan kvarstår. 

G. Hemtjänsten på Öarna = resor med Taxibåt i onödan då turbåtarna ju går. 
Svar: Bo I Aindin (MP) lyfter frågan i Vård- och omsorgsnämnden. 
Forts 

A c~ A 
justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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Forts. 

H. När ska buss 626 synkas med båtarna = långa väntetider i Åsättra, byte vid skolan etc. 
Svar: Ny upphandling ska genomföras. Frågan ligger kvar på aktivitetslistan. 

I. Bjuda in ungdomar för att få bra input i rådet = en gammal punkt vi aldrig fixat 
Svar: Bjuda in t.ex. elevrådet. Frågan ligger kvar på aktivitetslistan. 

J. Förvaringsskåp i Åkersberga centrum för att underlätta handlande, speciellt för äldre. 
Förslag på plats för skåp kan vara i turistbyrån eller uppe på hyllan vid biblioteket. 
Svar: Ordföranden tar med frågan. 

K. Turistbyrån, vilken service kan vi förvänta oss som företagare/turistmål? Måste man vara 
delägare i Visit Roslagen för att få vara med? 
Svar: Ordföranden tar med frågan. 

Johan Pedersén anmäler: 
- Skyltning. 
Svar: Ar det möjligt med en gemensam skyltning 

Lotta Ljungberg anmäler: 
- Helgtrafik. 
Svar: Frågan har lyfts under samma fråga på aktivitetslistan. 

Urban Baudin anmäler: 
- Gäng- och cykelväg. 
Svar: Ordföranden tar med sig frågan. 

- Besök av Skärgårdsstiftelsens VD Lena Nyberg den 18 april, kl. 14.00 i Turistbyrån. 

- Rännor, 
Svar: Det är ok för en ränna sträckan Åsättra-Nässlingen-Äpplarö-Ingmarsö 
Detta måste förankras hos de som kör. Alternativ är Åsättra-Nässlingen 

justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 


